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Verslag 

 
Aanwezig: Erwin Scheys (ACKO), Hilde Muls (AVT), Jolien De Cock (OEH), 
Johan Permentier (SPBO), Peter Wijns (ACHL), Annelies Van Geyte (ACDL) , Owen Malone (VAL), 
Liesl Van Barel (VAL - verslag) 
Verontschuldigd: Jens Maenhout (HALE), 
Afwezig: / 

1 BVV jeugd: voorstellen aanpassing 

Zoals tijdens vorige vergadering besproken onderzocht Owen de haalbaarheid van de 

BVV voor jeugd in gemengde organisatie op 1 dag. Zowel voor de schiftingen als voor 

de finale. 

Gebaseerd op de deelnemersaantallen tijdens de finale van de laatste jaren en 

rekening houdend met de rekenregels zou je voor een volwaardige wedstrijd met alle 

disciplines en onbeperkte deelname van atleten per club op de meeste disciplines een 

heel lang tijdschema krijgen. Tijdens de huidige finales wordt dit probleem grotendeels 

opgelost door met dubbele standen te werken maar dat lijkt niet haalbaar voor 

verschillende locaties indien zij een wedstrijd in de schiftingen of finale willen 

organiseren. 

Er wordt nog een nieuwe berekening gemaakt waarbij gekeken wordt naar de 

deelnemersaantallen tijdens de schiftingen aangezien daar meestal minder 

deelnemers zijn (zeker van de kleinere clubs), de duurtijd zou zodoende misschien 

toch korter kunnen zijn. 

 

Hoe dan ook lijkt het er wel op dat zonder ingrepen op bijvoorbeeld aantal disciplines 

per atleet deze wedstrijden erg lang zullen duren. 

 

Er werd ook nog eens teruggekomen op de datum voor deze wedstrijd. Aan de 

beleidscommissie competitie wordt gevraagd om het weekend van de BVV CAD/SCH te 

verkiezen daar veel trainers zelf ook nog atleet zijn en mogelijk moeten deelnemen 

aan de interclub AC en als dit in hetzelfde weekend valt is dat een zware combinatie. 

 

Een aantal andere vragen werden besproken maar besloten om hier niet dieper op in 

te gaan. 

2 PUP-MIN hervorming: bespreking ideeën en voorstellen 

Er worden een aantal ideeën overlopen en besproken. 

Er worden in het najaar nieuwe overlegmomenten met de clubs gepland waarin deze 

ideeën worden voorgesteld en daarmee gaat de commissie verder aan de slag om een 

concrete vernieuwing uit te werken. 

Alvast een aantal puntjes die zeker besproken zullen worden: 

- Duurtijd meetings 

- Beperking aantal disciplines per wedstrijd? 

- Hoe tot een evenwichtigere kalender komen -> criteriums? 

- Aanpassingen in uitvoering van disciplines 

- Stimuleren van multidisciplinaire deelname (inschrijven voor wedstrijd ipv voor 

een aparte discipline) 
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3 Kalender indoor KAN-BEN 

Voor de winter werden 8 wedstrijden KAN-BEN aangevraagd.  

Deze gaan verspreid door in Beveren, Antwerpen en Heusden-Zolder. 

Clubs die in een (grote) sporthal de mogelijkheid zien om ook een KAN-BEN 

organisatie in te richten kunnen dit nog melden bij Liesl: liesl@atletiek.be of 02/474 

72 21 en dan wordt bekeken of de organisatie nog kan worden toegevoegd aan de 

kalender. 

4 Veldloop: overleg CC 

Naar aanleiding van het verslag van de CC organisaties werd een overleg gevraagd 

met Jos Van Roy ivm de naleving van de reglementen voor jeugd. Dit overleg vond 

plaats eind juni tussen Jos Van Roy, Gery Follens, Johan Permentier, Owen Malone en 

Liesl Van Barel. 

Er werd uitgelegd waarom de keuzes voor de veldoopreglementen zo werden vast 

gelegd en ook de deelnamecijfers van het voorbije veldloopjaar werden besproken. 

Evenwel is het heel moeilijk om met deze gegevens objectief aan de slag te gaan. Er 

waren voor een aantal wedstrijden nog steeds corona beperkingen, alle veldlopen zijn 

nu met verplichte voorinschrijving, de weersomstandigheden kunnen elke editie 

anders zijn waardoor vergelijken tussen jaren niet altijd veel zegt en tot slot herstellen 

we nog van de corona crisis waarbij we moeten vaststellen dat het ledenaantal en de 

wedstrijddeelname lager liggen dan voor de corona pandemie. 

De bewering dat de deelnamecijfers structureel gedaald zouden zijn is onvoldoende te 

bewijzen, daarvoor is meer vergelijking nodig (rekening houdend ook met 

verschillende factoren die deelname kunnen beïnvloeden). 

 

Om de discussie te eindigen, want die leidde nergens toe, werd het voorstel gedaan 

dat de organisatoren van de Crosscup manches voor de Kangoeroes en Benjamins een 

veldloop mogen organiseren in aflossingsvorm (zoals de openingsmanche in Berlare). 

Jos Van Roy ging dit voorleggen aan de verschillende organisatoren. 

Indien ze hier niet op in gaan worden de wedstrijden uiteraard wel georganiseerd 

zoals in de veldloopreglementen staat voorgeschreven. 

5 Statuut jeugdlid 

Vanaf seizoen 2022-2023 zal er voor jeugdleden KAN tem MIN nog één statuut van 

aansluiting mogelijk zijn: het zullen jeugdleden zijn. Ook het lidgeld voor deze leden 

wordt aangepast en zal iets minder zijn dan het lidgeld voor een wedstrijdatleet 

CAD+. De tarieven worden later gepubliceerd. 

6 Kidsjurylid -> Jeugdjurylid 

Een werkgroep jury is de laatste hand aan het leggen aan een grootschalige 

hervorming van de juryopleidingen. Bij de introductie van het Kidsjurylid (dat werd 

ingevoerd sinds zomer 2022) werd deze werkgroep ook geïnformeerd. Nu wordt (ook 

op vraag van het VCJ) nog bekeken of er een extra juryniveau kan worden voorzien 

voor ‘jeugdjuryleden’ (benaming staat niet vast). Dit zou een opstap kunnen zijn van 

de huidige Kidsjuryleden die enkel bij KAN-BEN wedstrijden mogen jureren naar 

wedstrijden voor PUP-MIN. Op die manier hopen we jeugdtrainers, ouders en oudere 

jeugdleden warm te maken om enkel bij jeugdwedstrijden als jurylid hun steentje bij 

te dragen. 

Een concreet plan van aanpak moet nog worden opgemaakt. 

 

Er zal ook in de eerste plaats bij de nieuwe Kidsjuryleden geïnformeerd worden naar 

de interesse om op termijn door te groeien naar jurylid voor oudere leeftijdsgroepen. 
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7 Feedback KAN-BEN wedstrijden 

Tijdens de eerste maanden van het zomerseizoen merken we dat de clubs al vrij goed 

zijn voorbereid, de handleidingen worden redelijk goed geraadpleegd en mits hier en 

daar wat extra ondersteuning in de voorbereidingen door Liesl slagen de meeste clubs 

er in om een mooie wedstrijd te organiseren. 

Hier en daar zijn er nog wat problemen met het vinden van voldoende juryleden en 

soms zijn er ook meer juryleden aanwezig dan nodig op basis van het aantal 

deelnemers. Helaas is dat een maand vooraf moeilijk in te schatten en het is nog altijd 

beter dat er te veel juryleden zijn dan te weinig. 

 

De deelnemersaantallen zijn erg wisselend. Bij enkele organisaties zijn alle plaatsen 

volzet, bij andere zijn er dan weer heel weinig inschrijvingen. Wellicht spelen datum, 

locatie en voorspelde weersomstandigheden een grote rol. Na het seizoen wordt alles 

grondig geëvalueerd.  

 

Verschillende actoren bezorgden na een wedstrijd ook feedback aan Liesl. Deze is 

overwegend positief maar er wordt ook erg kritisch gekeken naar de organisaties. Er 

komen dan ook goeie tips binnen om dingen eventueel toch anders aan te pakken. Dit 

zal allemaal na het seizoen verder bekeken worden. 

Het zal niet de bedoeling zijn om alles opnieuw te herzien en aan te passen, er is ook 

tijd nodig om te wennen aan een nieuwe competitie, maar waar het echt nuttig blijkt 

om iets te herzien zal dit zeker worden overwogen. 

8 Varia 

Hilde: het reglement van de vortexen moet nog worden aangepast in de 

sportreglementen (WA reglement). Ook te bepalen welke vortexen worden 

goedgekeurd voor gebruik. 

9 Volgende vergadering 

Maandag 12 september 19u00 Brussel 


